
 

 

 

ZÁPIS č. 1 
z jednání komise bytové konané na Městském úřadu v Soběslavi dne  25.01.2021 – on line. 

 

Účastníci: Mgr. Pavel Lintner, Jitka Havlíčková, Pavla Brunerová; Bc. Jindřich Vejvar, Mgr. Vladimír 
      Drachovský,                  

 

Program:  1. Projednání záměru navýšení nájemného městských bytů 

     2. Žádost o přenechání bytu do nájmu a dodatky k žádosti 
 

K bodu 1. 

Komise se seznámila se záměrem navýšení nájemného u městských bytů o výši hodnoty zřizovacích 
předmětů dle předloženého zdůvodnění navýšení, zaslaného komisi jednatelem společnost SMS 
Vladimírem Faladou dne 21.01.2021  

- komise odsouhlasila navýšení nájemného o 5 Kč m2 a doporučila Radě města ke schválení. 
 

K bodu 2.  

Do místního seznamu žadatelů o městský byt byla zařazena žádost žadatele: 
    Soběslav, poř. č. 1/21  

Členové komise se dále seznámili se dvěma dopisy, které se týkaly žadatelů o přenechání bytu do 
nájmu a jejich životní situace. 
 

 

 

 

 

 

 

 

Zapsala:  Pavla Brunerová 

  tajemnice 


